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OrganoMED



Harnessing the power 
of nature to improve 
lives
WE DISCOVER AND DEVELOP PLANT-DERIVED CELL SIGNALLING 
MOLECULES TO ADDRESS CHALLENGING MEDICAL CONDITIONS IN 
HUMANS



Product Category

De-Acne Cream
Unique Herbal Actives
heals, repairs, renews

For clear skin that radiates with health. With OrganoMED De-Acne cream 
you will have a powerful arsenal in getting the clear, scar-free skin that 
you deserve. Gentle on skin, the treatment nourishes while reducing 
inflammation and redness.
De-Acne Cream is a solution to treating tough acne and pimples, scars and 
spots. Helps to control sebum and shine which is cause due to the texture 
of a naturally oily skin. It is designed from a unique formula which leaves no 
white residue behind.

OrganoMED Whitening Cream
Uneven skin tone
Helps reducing age and dark spots, pimple marks and freckles. 
Makes your skin brighter and more beautiful with even tone

Light moisturizer that helps reduce the production of melanin in hype 
reactive melanocytes. Evening out skin tone and helping to fade age spots, 
freckles and hyper-pigmentation for a brighter, younger, and more radiant 
complexion.

كريم دي - أكني من اورغانو ميد
خلاصات فريدة من الأعشاب التأم , ترميم , تجديد

لبشرة صحية وصافية , يستعمل كريم دي - أكني  للحصول على بشرة نقية وخالية من الندب,  
لطيف على الجلد,  يغذي البشرة ويساعد في تقليل الالتهاب والاحمرار. كريم دي- أكني هو 

حل مثالي  لحب الشباب والبثور والندب والبقع. يساعد في العناية بالإفرازات  الدهنية للبشرة 
بشكل طبيعي.  تركيبة  فريدة لا تترك أي بقايا وآثار على البشرة.

كريم تفتيح البشرة من اورغانو ميد
توحيد لون البشرة

يساعد في تقليل البقع الداكنة وبقع تقدم العمر وعلامات البثور والنمش. يجعل 
بشرتك أكثر إشراقًًا وجمالًاا 

مرطب خفيف يساعد على تقليل إنتاج صبغة الجلد )الميلانين( في الخلايا الصباغية شديدة 
النشاط. يعمل على توحيد لون البشرة ويساعد على تلاشي البقع العمرية والنمش والتصبغ 

ا . المفرط للحصول على بشرة أكثر إشراقًًا وشباًبً

OrganoMED

PAGE | 4



Medicines 
that fit, 
better

By utilising our proprietary R&D 
platforms, we can harness a 
compound’s full therapeutic 
potential in the most efficient 
and sustainable way, leveraging 
artificial biological pathways which 
exclude the need for chemical 
synthesis.



OrganoMED Baby Cream
Dual action helps heal and protect against nappy rash 
Daily defense

OrganoMED Baby Cream works in two ways to protect from the 
causes of nappy rash and care for your baby's delicate skin.

OrganoMED Protects
Helps to protect even the most delicate skin from irritants 
and rubbing. OrganoMED is so gentle, it can be used at 
every nappy change to help the most sensitive of skins.

OrganoMED Cares
Contains Provitamin B5 which gently helps sensitive skin 
to repair its natural protective barrier while keeping it soft, 
smooth and moisturized. The formula provides optimal 
conditions to allow gentle skin recovery without drying out 
your baby's delicate skin, keeping it healthy and hydrated.

كريم الأطفال اورغانو ميد
يساعد المفعول المزدوج على الشفاء والحماية من طفح الحفاظ حماية يومية

يعمل كريم الأطفال اورغانو ميد بطريقتين للحماية من أسباب طفح الحفاظ والعناية 
ببشرة طفلك الحساسة .

كريم اورغانو ميد يحمي
يساعد على حماية أكثر أنواع البشرة حساسية من المهيجات والفرك. كريم لطيف 

للغاية ، ويمكن استخدامه مع كل تغيير حفاظ لمساعدة أكثر أنواع البشرة حساسية.

رعاية من اورغانو ميد
يحتوي على بروفيتامين B5 الذي يساعد البشرة الحساسة بلطف على ترميم الطبقة 

الخارجية الواقية للبشرة مع إبقائها ناعمة ورطبة. تركيبة مثالية للعناية ببشرة طفلك 
الرقيقة من الجفاف ، مما يحافظ على صحتها ورطوبتها .
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OrganoMED Sun Protection Cream
(SPF 45+)

OrganoMED Daily Sunscreen is a light, non-greasy cream specially 
formulated for face and body. 
It provides moisturization and broad spectrum UVA and UVB sun protection. 
Ideal for all skin types and for everyday use.

OKmen Intense Care Gel
(keep going)

Premature Ejaculation is a condition in which a man ejaculate earlier 
than he or his partner would like him to. Most men experience premature 
ejaculation at least once in their lives.
OKmen Intense Care Gel relates to the field of treating Premature 
Ejaculation, and more particularly, to treating Premature Ejaculation by 
desensitization.

كريم الحماية من الشمس اورغانو ميد
)معامل حماية +45(

ا للوجه والجسم. يوفر  كريم الوقاية من الشمس هو كريم خفيف وغير دهني مصمم خصيًصً
الترطيب وحماية واسعة النطاق من أشعة الشمس فوق البنفسجية. مثالي لجميع أنواع 

البشرة وللاستخدام اليومي.

اوكيمن جل العناية المركزة بالمناطق الحساسة عند الرجال

سرعة القذف هي حالة يقذف فيها الرجل في وقت أبكر مما يريده هو أو تريده شريكته. يعاني 
معظم الرجال من سرعة القذف مرة واحدة على الأقل في حياتهم.

ا ، لعلاج  يتعلق عمل جل ساس سترونغ اسستانس بمجال علاج سرعة القذف ، وبشكل أكثر تحديًدً
سرعة القذف عن طريق تقليل الإحساس .
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OrganoMED Laser Care Spray
(Three-tiered Efficacy in Laser Care)
Cooling, Soothing, Nourishing

Especially formulated to improve the health and appearance of the skin and 
to help recondition the skin efficiently. OrganoMED Laser Care Spray cools, 
soothes, nourishes, 
and eases discomfort of laser sessions. It features a combination of 
natural ingredients that help your skin recover properly, as the formula has 
moisturizing and antibacterial properties.

OrganoMED YES FOR EVE
Her Energizer Gel

For the most sensitive intimate areas
Yes for Eve Gel, made with natural extracts and dedicated to woman's 
comfort. Formulated to act gradually and gently, helps maintain freshness, 
hygiene and odor of female intimate area. Works softly to amplify sensations 
and to enhance intimacy. A subtle fresh flavor helps push your confidence 
level.

كريم دي - أكني من اورغانو ميد
فعالية ثلاثية  للعناية بعد الليزر

تبريد ، تهدئة ، تغذية

ا لتحسين صحة البشرة ومظهرها وللمساعدة في تعافي البشرة بكفاءة. يعمل  صُُمم خصيًصً
رذاذ العناية بعد الليزر اورغانو ميد على تبريد وتهدئة وتغذية وتخفيف الانزعاج الناتج عن جلسات 
التجميل بالليزر. يتميز بتركيبة من المكونات الطبيعية التي تساعد بشرتك على التعافي بشكل 

صحيح حيث للتركيبة خصائص مرطبة ومضادة للبكتيريا.

يس فور إيف
جل المرأة

للمناطق الحميمة الحساسة
تركيبة  من الخلاصات النباتية  ومخصصة لراحة المرأة, تعمل بشكل تدريجي ولطيف ، وتساعد 

في الحفاظ على نضارة ونظافة ورائحة المنطقة الحميمة للمرأة. يعمل بلطف لزيادة 
الأحاسيس وتعزيز العلاقة الحميمة. تساعد النكهة الطازجة اللطيفة على رفع مستوى الثقة 

بالنفس وتقوية العلاقة الحميمة .
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OrganoMED YES FOR EVE Vaginal 
Tightening Gel
Intimate care

Vaginal laxity is a common problem and it impacts the quality of sexual life. All women 
tend to look back on their virgin hood. There are many ways to tighten the loose vagina. 
OrganoMed Vaginal Tightening Gel, helps women to get back their virgin hood vagina. 
The genital skin tends to get loose over time as you grow older, OrganoMed Vagina 
Tightening Gel helps in overcoming this issue with the help of its natural ingredients that 
boosts the blood flow in the intimate region thereby making your intimate skin healthy 
and refreshing.

جل شد المهبل اورغانو ميد
العناية الحميمة

يعتبر الترهل المهبلي مشكلة شائعة وتؤثر على جودة الحياة الجنسية. تميل جميع النساء عادة إلى النظر 
إلى فترات شبابهن والرغبة في العودة إلى العذرية واستعادة ليونة المهبل. يميل جلد الأعضاء التناسلية إلى 

الترهل بمرور الوقت مع التقدم في العمر. يساعد الجل في التغلب على هذه المشكلة بمساعدة مكوناته 
الطبيعية التي تعزز تدفق الدم في المنطقة الحميمة مما يجعل بشرتك الحميمة صحية ومنتعشة.



Holistic and very 
special.
IT'S NICE TO JUST EMBRACE THE NATURAL BEAUTY 
WITHIN YOU.



OrganoMED Laser Care Cream
(Three-tiered Efficacy in Laser Care)
Cooling, Soothing, Nourishing

Especially formulated to improve the health and appearance of the skin and to help recondition the skin 
efficiently. OrganoMED Laser Care Cream cools, soothes, nourishes, 
and eases discomfort of laser sessions. It features a combination of natural ingredients that help your skin 
recover properly, as the formula has moisturizing and antibacterial properties. Has a quick absorbing formula 
for faster results.

كريم اورغانو ميد بعد الليزر
)فعالية ثلاثية  للعناية بعد الليزر(

تبريد ، تهدئة ، تغذية

ا لتحسين صحة البشرة ومظهرها وللمساعدة في تعافي البشرة بكفاءة. يعمل كريم ما بعد الليزر للعناية بالجلد اورغانو ميد  صُُمم خصيًصً
على تبريد وتهدئة وتغذية وتخفيف الانزعاج الناتج عن جلسلت التجميل بالليزر. يتميز بتركيبة من المكونات الطبيعية التي تساعد بشرتك 

على التعافي بشكل صحيح حيث للتركيبة خصائص مرطبة ومضادة للبكتيريا. تركيبة سريعة الإمتصاص لنتائج أسرع.
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OrganoMED Natural Baby Barrier Cream
Nappy Rash Formula

OrganoMED Natural Baby Barrier Cream helps to care for your baby’s 
delicate skin, protecting it against the causes of nappy rash. It’s gentle, 
effective and can be used daily at every nappy change even on newborn 
babies. Cosmetic product for baby rash cream that does not contain 
preservatives, perfumes, and dyes and consists of natural oils, Bees Wax and 
Zinc Oxide.

OrganoMED10 Urea Body Lotion
(Repairs and moisturizes dry skin)

OrganoMED10 Urea Body Lotion gives very dry, rough body skin the daily care 
it needs. 
It contains a unique combination of ingredients which bind moisture in and 
repair the skin´s natural protective barrier to prevent further moisture loss. 
OrganoMED10 Urea Body Lotion delivers immediate relief and intense, long-
lasting moisturization, delaying dryness and roughness for up to 48 hours. 
Skin is intensely moisturized and looks and feels smooth and supple again.

كريم واقي البشرة للأطفال اورغانو ميد
تركيبة لطفح الحفاظ )السماط(

يساعد كريم اورغانو ميد على العناية ببشرة طفلك الرقيقة وحمايتها من مسببات طفح 
ا مع كل تغيير للحفاظ حتى عند الأطفال  الحفاظ. إنه لطيف وفعال ويمكن استخدامه يومًيً
حديثي الولادة. منتج تجميلي لسماط الأطفال خالٍٍ من المواد الحافظة والعطور والأصباغ 

ويتكون من زيوت طبيعية وشمع العسل وأكسيد الزنك .

لوشن الجسم اورغانو ميد 10 باليوريا
)ترميم وترطيب البشرة الجافة(

يمنح لوشن الجسم اورغانو ميد 10 بشرة الجسم العناية اليومية اللازمة التي تحتاجها للوقاية 
من جفاف الجلد وخشونته. يحتوي على مزيج فريد من المكونات التي تحافظ على الرطوبة 

وتعمل على ترميم طبقة الحماية الطبيعية للبشرة لمنع المزيد من فقدان رطوبة الجلد. يوفر 
ا طويل الأمد ، حيث يعمل على تأخير  ا مكثًفً لوشن الجسم اورغانو ميد 10 راحة فورية وترطيًبً

جفاف وخشونة الجلد لمدة تصل إلى 48 ساعة. يعمل على ترطيب البشرة بشكل مكثف لتبدو 
ناعمة ونضرة مرة أخرى .

OrganoMED
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OrganoMED SOOTHING THERAPY
Pain Relief Cream
SOOTHING RELIEF FROM ARTHRITIS – MUSCLE & JOINT PAIN

OrganoMED SOOTHING THERAPY CREAM provides relief from the minor pain of 
bruises, muscle aches, strains and sprains. It's ideal for arthritis pain for daily use. 
Relieves inflammation, joint discomfort and arthritis pain while also soothing 
the skin with natural moisturizers like Vitamin E, Beeswax and Natural Oils. This 
muscle and joint cream absorbs quickly and does not leave your skin feeling 
greasy, sticky or oily. Other rubs might mask the pain, but OrganoMED Pain Relief 
Cream is actually a muscle relaxer.

OrganoMED ICE THERAPY
Pain Relief Gel
SOOTHING RELIEF FROM ARTHRITIS – MUSCLE & JOINT PAIN 
REPETITIVE STRAIN INJURIES

Fast acting and effective cold gel treatment for pain relief and relaxation 
of Muscles, Ligaments and Joints. Ideal for repetitive strain injury and sport 
related pain. Reduces swelling, releases muscle tension and speeds up 
recovery in injuries and muscle exertion.

اورغانو ميد سوثنج ثيرابي
كريم تخفيف الألم 

تهدئة من التهاب المفاصل - آلام العضلات والمفاصل

يوفر كريم اورغانو ميد سوثنج ثيرابي الراحة من الآلام الطفيفة للكدمات وآلام العضلات والتوتر 
والالتواء. 

إنه مثالي  للاستخدام اليومي لألم التهاب المفاصل. يخفف الالتهاب وأوجاع المفاصل . يهدئ البشرة 
لاحتوائه على  فيتامين هـ والمرطبات الطبيعية مثل شمع العسل والزيوت الطبيعية. كريم للعضلات 

والمفاصل سريع الامتصاص ولا يترك أثرا دهنيًاً مزعجًاً على الجلد . قد تخفي أنواع أخرى من كريمات 
. التدليك الألم ، لكن كريم اورغانو ميد سوثنج ثيرابي هو في الواقع كريم مرخٍٍ للعضلات أيضًاً

كريم دي - أكني من اورغانو 
ميد

جل تسكين الآلام
تهدئة من التهاب المفاصل - آلام 

العضلات والمفاصل - إصابات الإجهاد 
المتكررة

جل بارد سريع المفعول وفعال لتسكين الآلام 
وراحة العضلات والأربطة والمفاصل. تركيبة 

مثالية لإصابات الإجهاد المتكررة والألم المرتبط 
بالرياضة. يقلل من التورم ويخفف من تشنجات 

العضلات ويسرع في استرداد العافية من 
الإصابات وتعب العضلات.

OrganoMED

PAGE | 13



OrganoMED PsoriAid Cream
(itching, scaling, redness, and irritation relief)

PsoriAid Moisturizing Cream was developed to moisturize dry skin while 
helping to reduce skin scaling and itching. Formulated with natural 
ingredients enriched with Babchi, Aloe Vera, and Chamomile extracts. These 
ingredients soothe and calm inflammation, while also replenishing the skins 
pores. It is used to help redress skin plaques characteristic of psoriasis, 
symptoms of which including dry, inflamed, irritated, itchy, flaky, denuded, 
thickened and/or red skin. OrganoMED PsoriAid Cream acts by softening the 
surface, permitting removal of dead skin (scale) and facilitating epidermal 
re-hydration. Humectant and antioxidant complement the emollient / 
moisturizing action, helping to normalize skin structure and function.

OrganoMED Skin Repair Cream
(skin healing with natural actives)

Especially formulated to aid the natural healing of damaged Skin, helps 
repair your skin quickly and efficiently. It is of great help for different skin 
related problems as burns, sunburns, scalds, sweat rash, bedsores, and 
nappy rash. Ideal for post laser skin care.
It features a list of natural ingredients that assist your skin in recovering 
faster. 
OrganoMED Skin Repair Cream assists in eliminating crusting, scabbing and 
redness. 
Has a quick absorbing formula for faster results.

كريم اورغانو ميد لعلاج الصدفية

تم تطوير كريم صوري ايد لترطيب البشرة الجافة  للمساعدة في تقليل تقشر الجلد والحكة. 
يتكون من مكونات طبيعية غنية بخلاصات البابتشي والصبار والبابونج . تعمل هذه المكونات 

على تهدئة الالتهابات  وتجديد مسام الجلد. يتم استخدامه للمساعدة في معالجة اللويحات 
الجلدية المميزة للصدفية، والتي تشمل أعراضها الجلد الجاف، الملتهب، المتهيج، المتقشر، 

المكشوف، السميك و/أو الأحمر والحكة. يعمل كريم صوري ايد على  تنعيم البشرة ، مما 
يسمح بإزالة الجلد الميت )القشور( وتسهيل إعادة ترطيب البشرة. يكمل المرطب ومضادات 

الأكسدة عملية الترطيب والتطرية، مما يساعد على إعادة بنية البشرة ووظيفتها .

كريم ترميم البشرة اورغانو ميد

ا للمساعدة في ترميم البشرة بطريقة طبيعية , بسرعة وكفاءة. يساعد بشكل  صمم خصيًصً
كبير في مشاكل الجلد المختلفة مثل الحروق وحروق الشمس , التسلخات والطفح الجلدي 

الناتج عن التعرق , تقرحات الفراش وطفح الحفاظ . 
كريم مثالي للعناية بالجلد بعد الليزر . يتميز بمكونات طبيعية  تساعد بشرتك على التعافي 

بشكل أسرع. يساعد كريم ترميم البشرة اورغانو ميد في التخلص من التقشر والاحمرار. يحتوي 
على تركيبة سريعة الامتصاص لنتائج أسرع .

OrganoMED
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OrganoMED Skin Repair Ointment
(skin healing with natural actives)

Especially formulated to aid the natural healing of damaged skin, helps 
repair your skin quickly and efficiently. It may effectively heal burns and 
wounds of various degrees of severity. In addition, the ointment may 
significantly reduce inflammation during the healing period, prevent 
keloid formation, and minimize or eliminate the occurrence of any related 
discoloration of the skin. It is of great help for different skin related problems 
as burns, sunburns, scalds, sweat rash, bedsores, nappy rash and to 
minimize scarring.

OrganoMED ItchiAid Cream
Calm, relieve, repair

Herbal inspired cream provides relief from dry, itchy skin. Formulated with 
natural ingredients, ItchiAid Cream brings deep nourishment to the skin, 
restores skin's own protective function. Gently infused with herbal extract to 
soothe itch, reduce inflammation and repair damaged skin.

• Helps to reduce the itching and irritation of eczema.
• Steroid and fragrance -free formula.

مرهم ترميم البشرة اورغانو ميد

ا للمساعدة في ترميم البشرة بطريقة طبيعية , بسرعة وكفاءة. يساعد بشكل  صمم خصيًصً
فعال على ترميم الحروق والجروح بدرجات متفاوتة . بالإضافة إلى ذلك ، يساعد على تقليل 

الالتهابات بشكل كبير أثناء فترة الشفاء ، ويمنع تكون الندب ، ويقلل أو يزيل حدوث أي تلون 
للجلد. يساعد بشكل كبير في مشاكل الجلد المختلفة مثل الحروق وحروق الشمس , التسلخات 

والطفح الجلدي الناتج عن التعرق , تقرحات الفراش وطفح الحفاظ .

كريم إتش ايد  اورغانو ميد
يُُهدىء , يُُريح , يُُرمم

تركيبة مستوحاة من الأعشاب لراحة  البشرة من الجفاف والحكة. يتكون هذا الكريم من مواد 
طبيعية ، يعمل على تغذية  وتهدئة البشرة ويعزز وظيفة الحماية الذاتية للبشرة . يتكون 
الكريم من مكونات طبيعية ، ويغذي البشرة بعمق ويعيد وظيفة الحماية الذاتية للبشرة. 

تركيبة غنية بخلاصة الأعشاب  لتهدئة الحكة وتقليل الالتهاب وترميم الجلد .

• يساعد على تقليل الحكة وتهيج الإكزيما.
• تركيبة خالية من الستيرويد والعطور.

OrganoMED
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OrganoMED SkarAid Gel
Nourishing, Repair, Skin renewal

SkarAid Gel is designed to help new, old scars or stretch marks appear softer and 
smoother. Unique formula with Aloe Vera extract, Onion extract and Peptides that 
promotes skin renewal and provides a cushiony soft skin feel.

• Botanical/Herbal
• Conditioning, Smoothing
• Nourishing, Repair, Skin renewal

جل سكار ايد  اورغانو ميد
تغذية ، ترميم  وتجديد للبشرة

تم تصميم الجل للمساعدة في تحسين حالة الندب الحديثة , القديمة وتشققات البشرة لتبدو أكثر نعومة 
وجماًلاً . تركيبة فريدة من نوعها من خلاصة الصبار وخلاصة البصل والببتيدات التي تعزز تجديد البشرة 

ا . ا ناعًمً وتمنحها ملمًسً

• نباتي / عشبي
• تلطيف وتنعيم

• تغذية ، ترميم  وتجديد للبشرة

OrganoMED
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OrganoMED Intimate Hydrating Wash Foam
Ultra Soft Formula

Hydrating intimate foam, particularly recommended for sensitive skins. Its texture 
limits
contact irritations: no need to rub to have a foaming solution. Foam appears 
spontaneously.
Brings a moisturizing action for a long-lasting comfort!
Ultra soft cleansing agent, provides a velvety stable and abundant foam, even at low
pH which is dedicated to treat contact irritations (synthetic underwear, skin-tight….).

رغوة تنظيف اورغانو ميد  المرطبة للمناطق الحميمة
تركيبة فائقة النعومة

رغوة ترطيب المنطقة الحساسة ، تركيبة مثالية بشكل خاص للبشرة الحساسة حيث قوامها يحد من تهيج 
ا لراحة  التلامس: لا حاجة للفرك للحصول على محلول رغوي حيث تتشكل الرغوة بشكل فوري . تعطي ترطيًبً

طويلة الأمد !
تركيبة تنظيف فائقة النعومة ، توفر رغوة مخملية ثابتة وفيرة ، حامضية التركيبة خصصت لمعالجة تهيج 

التلامس )الملابس الداخلية الاصطناعية  الخ ......(.
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Organo MED Sulfur Soap
(Soothing, calming actions)

OrganoMED Sulfur Soap is a natural soap using ingredients obtained from 
the Dead Sea, Sulfur and Olive Oil for maximum skin protection against 
acne and pimples. Sulfur soap can be used to decrease pimples and other 
blemishes on your face and back by decreasing the oiliness and keeping 
the pores open. Cleans and draw out impurities and bacteria deep in the 
skin and unclog the skin pores and reduces the appearance of whiteheads. 
Non irritating formula.   

صابون الكبريت أورجانو ميد

 تركيبة طبيعية من أملاح ومعادن البحر الميت , الكبريت وزيت الزيتون لتوفير أقصى حماية 
للبشرة ضد حب الشباب والبثور. يستخدم صابون الكبريت للمساعدة في لتقليل البثور وعيوب 

البشرة الأخرى على الوجه والظهر عن طريق تقليل الإفرازات الدهنية وإبقاء المسام مفتوحة. 
ينظف ويخلص البشرة من الشوائب ويفتح مسام الجلد ويقلل من ظهور الرؤوس البيضاء. 

OrganoMED
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